

## Referat fra bestyrelsesmøde nr. 594 i Grundejerforeningen Hampeland

Dato: 26. Juni 2024 kl. 19:00 hos Jørgen, Løven 8.

Deltager: Jørgen, Lena, Brian, Rudi

Afbud/Fraværende: Jesper

### Dagsorden:

· Valg af referent

1. Godkendelse af referat fra sidste møde
2. Status på Økonomi
3. Næstformand
4. Opgave ansvar flyttes
5. Rundering
6. Arbejdsweekend
7. Status på igangværende projekter
  - o Hjertestarter
  - o Ladestander
  - o Carporte
  - o Skilte til affaldskur
  - o Arbejdsgrupper
    - Glatførebekæmpelse
    - Skiltegruppen
8. Grøntpleje
9. Hjemmeside - igangsættelse af redesign
10. Eventuelt
11. Dato for næste møde

Referent: Brian Holbech

#### 1. Godkendelse af Referat 593:

Referat godkendt.

#### 2. Gennemgang af Økonomi:

Kort opfølgning, intet særligt at bemærke.

Ingen ind og udflytninger

#### 3. Næstformand.

Der er ikke officielt skrevet en næstformand på hjemmesiden

Det bliver rettet, Næstformanden er Jørgen.

#### 4. Opgave ansvar flyttes

For at aflaste formanden er følgende vedtaget.

Glatførebekæmpelses	– Lena overtager
Arbejdsdag	– Jørgen overtager
Fjernvarme	– oprettes, tages af Rudi og Brian

#### 5. Rundering

Der er lavet rundering på pladserne, der følges op over sommeren.

#### 6. Arbejdsweekend

Den fastsatte dato er 8/9 – 2024, evt. forslag til social del – sendes til Jørgen.

## 7. Status på igangværende projekter

### Hjertestarter

Hjertestarteren er monteret, vi lægger fliser.  
er på Hjertestarter.dk og Hjerteløber.dk

### Lade stander

Intet nyt.

### Carporte og Maling

Der skal udskiftes 34 stolper på carportene, der laves 1 stolpe som prøve, og indhentes pris på resten.

Tilbage melding fra synsmand er at maling af affaldsskure, at der ikke kan ydes garanti på opgaven, da det er umuligt at male de 3 sider grundet opbygning ( afbrudte flader ), så denne post er udskudt på ubestemt tid.

Der er kommet tilbud på maling af carporte og skure, samt fjernelse af beplantning og maling af gastank, der indhentes et tilbud mere.

### Skilte til affaldsskur

Skiltene monteres i løbet af sommeren.

### Arbejdsgrupper

#### 1. Vinterpleje Gruppen:

Intet nyt – Lena overtager kontakten.

#### 2. Skilte Gruppen:

Rudi: Gruppen er startet op og arbejdet er stadig godt i gang

## 8. Grøntpleje.

Der er møde med Trim, for en gennemgang og udfærdig af 3-4 års plan. -Jørgen/Rudi  
(Ukrudtsbekæmpelse, døde træer/rend beplantning, vores kontrakt.)

## 9. Hjemmeside - igangsættelse af redesign.

Afventer Jesper.

## 10. Eventuelt:

- Varmepumper: Husk bestyrelsen skal godkende inden ”udedel” må opsættes udenfor haven.
- Kontakt med Fjernvarme, Rudi og Brian, tager koordinering med Fjernvarme.
- Farlig gods ikke tømt – Rudi rykker
- Graffiti skal fjernes – Trim kontaktes.
- Brug af parkeringspladserne til byggemartrialer skal holdes på et minimum, kontakt bestyrelsen
- Affaldssortering: Der er generelt styr på det, men der sker stadig ”svipsere”, bestyrelsen vil gerne have en ambassadør på pladserne, som kan holde lidt øje, og melde problemer ind til bestyrelsen (Rudi tager selv skytten)
- **Fremtidige bestyrelsesmøder vil blive holde 2. tirsdag / Hver md.**

Næste møde: 9/7-2024 (Hvis Sommerferien tillader det)